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美国商标申请方案
US Trademark Application Plan

订单号/ID：91896

申请人信息Applicant Details

申请人Applicant name: Chuzhou Guangfeng New Material Co., Ltd.

主体形式Type of entity: Ltd.

国籍Country of Incorporation (State of incorporation for US entity)/Citizenship: China

地址Address: No. 378 Weisan Rd. Economic Development Zone, Quanjiao, Anhui, China

邮编Zip code/ Postal code: 239500

商标信息Trade-mark Details
拟申请商标Trade-mark Details：

商标形式Type of Mark（普通字体Word Mark或特殊格式Special Form）:特殊格式Special Form
颜色指定Trademark color claim:

意译Translation: Has no meaning
音译Transliteration: Di Meng De
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产品小项Goods and Services
(1) International Class 19:
Building timber 建筑用木材

Plywood 胶合板

Wooden floor boards 木地板条

Wood, semi-worked 半成品木材

Wood veneers 贴面板

Floors, not of metal 非金属地板

Non-metal floors comprised primarily of plastic for
buildings

非金属建筑用塑料地板

使用情况Use Base

首次在美使用时间 Used in the U.S. since: 2018-3-25

首次在美商业使用时间 Used in the U.S. in commerce: 2018-4-30

样品照片 Specimen Picture(s)
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声明 Declaration

请阅读并签字确认以下声明：

如果申请人按照 15 U.S.C. § 1051(a)已经将商标使用在商业中：

签署人确认申请人是该注册商标的所有者；商标已经在对应的产品或者服务中开始商业使用；样品照片展示

了商标在对应的产品或服务中使用的情况；以及，据签署人所知和所信，申请中所陈述的内容真实准确。

如果申请人按照 15 U.S.C. § 1051(b), § 1126(d), and/or § 1126(e)有意向在商业中使用商标：

签署人确认申请人有权在商业中使用该商标；申请人有真实的意图在上商业中或者对应的产品和服务中使用

该商标；以及，据签署人所知和所信，申请中所陈述的内容真实准确。

据签署人所知和所信，除了适当的、共同的使用者之外，任何其他人无权在相关的产品和服务中使用该商

标，包括形式相同或者相近、可能导致在商业中引起他人误认或者欺骗的商标。

据签署人所知和所信，经调查合理的情况下，所提出的主张和其他事实论点均有证据支持。

签署人被告知，按照 18 U.S.C. § 1001，有意虚假陈述等行为可能会被判处罚款或监禁，而且有意虚假陈述

等行为可能会引起商标的申请和注册被影响。基于此，签署人所陈述内容真实有效。

Read the following statements before signing. Acknowledge the statements by signing below.
Basis:

If the applicant is filing the application based on use in commerce under 15 U.S.C. § 1051(a):
The signatory believes that the applicant is the owner of the trademark/service mark sought to be registered;
The mark is in use in commerce on or in connection with the goods/services in the application;
The specimen(s) shows the mark as used on or in connection with the goods/services in the application; and
To the best of the signatory's knowledge and belief, the facts recited in the application are accurate.
AND/OR

If the applicant is filing the application based on an intent to use the mark in commerce under 15 U.S.C. § 1051(b), §
1126(d), and/or § 1126(e):

The signatory believes that the applicant is entitled to use the mark in commerce;
The applicant has a bona fide intention to use the mark in commerce on or in connection with the goods/services in

the application; and
To the best of the signatory's knowledge and belief, the facts recited in the application are accurate.

To the best of the signatory's knowledge and belief, no other persons, except, if applicable, concurrent users, have the
right to use the mark in commerce, either in the identical form or in such near resemblance as to be likely, when used on
or in connection with the goods/services of such other persons, to cause confusion or mistake, or to deceive.

To the best of the signatory's knowledge, information, and belief, formed after an inquiry reasonable under the
circumstances, the allegations and other factual contentions made above have evidentiary support.

The signatory being warned that willful false statements and the like are punishable by fine or imprisonment, or both,
under 18 U.S.C. § 1001, and that such willful false statements and the like may jeopardize the validity of the application
or submission or any registration resulting therefrom, declares that all statements made of his/her own knowledge are true
and all statements made on information and belief are believed to be true.

签署人签字 Signature:
签署人姓名 Signatory's Name: Zhu, Peituo
签署人身份 Signatory's Position: Director
签署人电话 Signatory's Phone Number: 86-13696757718
签字日期 Date Signed:


